
 

 

Styrelsemöte 190522       
        
Närvarande: Nada, Lena, Camilla, Arne Svensson och Tove      

 

 
Mötets öppnade       

 

Dagordningen fastställs     

 

Föregående mötesprotokoll gås igenom      

 

Medlemsantalet har ökat från 70 till 135 medlemmar och föreningens ekonomi är stabil.  

 

Västar med logga är klara. 

 

Till Byalagsträffen den 27 maj kommer Anders, Ronny och Camilla att närvara. I tillägg till frågor vi 

kommer ta med oss dit, se protokoll från styrelsemöte 16 april, kommer vi även ta upp frågan 

angående byaföreningens skrivelse till Stadsbyggnadsnämnden och Stadsbyggnadsförvaltningen 

gällande upprustning av Fabriksgatan i Ödåkra samt frågor gällande Spritan.  

 

Diskussion angående våra mötesdagar. De dagar som passar de flesta visar sig vara  tisdag/onsdag 

varannan månad, beslut får tas på nästa möte.  

 

Önskemål att skicka protokollen på mejl till styrelsen.  

 

Valborgsbålet blev en lyckad tillställning. Diskussion kring framtida Valborgsbål. Behöv av mer 

hjälp kring bålet? Försäljning? Hur skall Ödåkra Byaförening kunna synas bättre?  Sätta upp en QR-

kod som gör det snabbt och enkelt att bli medlem?  

 

Förslag på styrelseaktivitet.  

 

Bättre och tydligare information på Facebook för att nå ut till våra medlemmar.  

 

En del frågor från styrelsemöte 16 april tog vi inte upp i dag. Dessa får diskuteras på nästa möte.   

 

Önskemål om fika på våra månadsmöten. Nada fixar kaffe och kaka till junimötet.  

 

 

Nästa möte är tisdag 18 juni kl 19 – 20.30 i Scoutlokalen.  

 

 
 Tove 

  

    


